
 
 
      
Uppföljning av att HVB-hem håller hög kvalité och bedrivs på ett seriöst sätt.  
Vi har i media under lång tid kunnat läsa att många HVB-hem och behandlingshem inte håller 
den kvalité som man kan förvänta sig när samhället placerar barn och även vuxna 
(socialpsykiatri) i dessa verksamheter. Vi kan också läsa i media att välfärdsbrottsligheten 
ökar och ett av de områden som kriminella väljer att satsa på är just HVB hem.  
 
Med anledning av ovanstående vill Liberalerna uppdra åt stadsdelsförvaltningen att redogöra 
för följande: 
 

1. Med vilken frekvens följer man upp kvalitén på HVB-hemmen och 
behandlingshemmen?  

2. Hur ofta görs platsbesök där man träffar ansvariga för verksamheten och även de som 
är placerade?  

3. Hur följer man upp ägarskap och ekonomi? (betalar skatt och arbetsgivaravgifter, har 
försäkringar för sina anställda osv)  

4. På vilket sätt väljs vilka HVB- och behandlingshem ut som man väljer att använda?  
5. Hur många barn och unga har vi placerade på HVB-hem? 
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